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Srečanje je bilo namenjeno
spoznavanju dveh mest
Prejšnji teden seje na dvodnevnem obisku v Črnomlju mudila delegacija iz kitajskega mesta Baoutou - Dogovorili so se, da

bodo ustanovili mešani odbor, ki bo določil točke sodelovanja

ČRNOMELJ - Občino Črnomelj je pre-
tekli teden obiskala šestčlanska de-

legacija iz mesta Baoutou iz Ljudske
republike Kitajske. Dvodnevni obisk

je bil namenjen prvemu medsebojne-
mu spoznavanju v okviru želje obeh

strani, da bi spodbudili izmenjavo in

sodelovanje na področjih gospodar-
stva, kulture, turizma, športa, ume-
tnosti, znanosti in tehnologije.
Obisk kitajske delegacije je bil vezan na

lanskoletno oktobrsko sejo občinskega
sveta črnomaljske občine, na kateri so

na pobudo profesorja dr. Božidarja Šar-

lerja, predstojnika katedre za dinamiko

fluidov in termodinamiko z ljubljanske
fakultete za strojništvo, obravnavali pre-
dlog za sodelovanje v okviru iniciative
Road and Belt Project. Iniciativa Road

and Belt Project je iniciativa Kitajske,
katere namen je dvig gospodarskega

razvoja ob novi svilni cesti na obsežnem

območju od Azije preko Afrike do vzho-
dne Evrope, k iniciativi pa je med dru-

gimi pristopila tudi Slovenija. Fakulteta

za strojništvo je v letu 2015 vzpostavila

razvejano znanstveno in tehnološko

sodelovanje s Chinese Academy of Sci-

ences, Institute of Metals Research,
Shenyang, provinca Laoing, prof. Šarler

pa je v okviru tega vzpostavil sodelova-

nje z mestom Baotou v kitajski provinci
Inner Mongolia oz. Notranja Mongolija.
Na srečanju, ki je potekalo v sejni sobi

črnomaljske občine, je po uvodnem

pozdravu županje občine Črnomelj

Mojce Čemas Stjepanovič, občino Črno-

melj predstavil z vidika kulture, turizma,

gospodarstva in nadaljnjega razvoja di-
rektor RIC Bela krajina Peter Črnič, več
kot dvemilijonsko industrijsko mesto

Baotou, ki leži na meji z Mongolijo in
predstavlja v svetovnem merilu največje
središče za rudarjenje in proizvodnjo
redkih zemelj, pa je predstavil župan
Zhao Jiangtao. Kot je povedal, želijo

v skladu s kitajsko politiko t. i. svilne

poti vzpostaviti povezavo s Črnomljem
in poiskati skupne točke sodelovanja,

predvsem na področju trgovine, indu-

strije in turizma. Zanimajo jih tudi raz-

lične rešitve pri varovanju okolja, ker je
Bela krajina dokaj okoljsko neokrnjena
in zelena, pa bi lahko bila, kot j e povedal,

zanimiva tudi za kitajske turiste.

Na sestanku so bili sicer prisotni tudi

predstavniki gospodarstva na obmo-

čju občine Črnomelj. Svoja podjetja so

predstavili: Livar, Polycom, Comark, X-

-Adena, Kovinoplastika Lozar in SPTE.

Področje izobraževanja je predstavila
direktorica ZIK Črnomelj Nada Žagar,

nekaj o poslovni coni TRIS Kanižarica

pa je povedal Silvo Grdešič, likvidacijski
upravitelj Rudnika Kanižarica v zapira-

nju- v likvidaciji.
Ker občina Črnomelj podpira predsta-

vljeno iniciativo in sodelovanje z me-

stom Baotou v luči izmenjave izkušenj
in dobrih praks in ker so pripravljenost
za sodelovanje izkazali tudi predstavni-
ki kitajske delegacije, so se odločili, da

bodo v nadaljevanju oblikovali mešani

odbor, v katerem bodo predstavniki
obeh mest natančno določil skupne toč-
ke sodelovanja. Skupaj bodo preverili
vse možnosti sodelovanja in povezova-

nja ter tako nadaljevali aktivnosti sode-

lovanja Črnomlja in Baotouja.
M. Leskovšek - Svete
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Delegacija kitajskega mesta Baotou in predstavniki občine Črnomelj ob svojem prvem srečanju predstavnikov obeh mest
(M. L. S., foto: Tomislav Urh)
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ČetrtekDržava: Slovenija

Doseg: 38.000

Stran: 10

Površina: 372 cm2 1 / 1


